
 

 

 

 
 

 

 

Skolebestyrelsesmøde 
Dagsorden til møde nr. 3 

Tirsdag d. 29.10.2024 kl. 19:00 – 21:00 i afdeling Funder 

Der vil være forplejning under mødet 

 

 

Deltagere:  Mette Gisselbæk Kristensen (Formand) 

Asbjørn Schram Anneberg 

Anja Andersen 

Jacob Østergaard Hansen 

   Jens Christian le Fevre Munkgaard 

Michelle Loftager Jensen 

Stine Rye Isager 

Kristina Plet (1. suppleant) 

Morten Bligaard (2. suppleant) 

Nanna Gadgaard Larsen (3. suppleant) 

 

Ingelise Dall Sørensen (medarbejderrepræsentant) 

   Charlotte Juhl Andersen (skoleleder) 

   Simon Strørup (adm. leder) 

 

Afbud:    

   Maja Marie Schou Feld (medarbejderrepræsentant)  

Olivia Adelhejd Grindsted (elevrådsformand) 

  



 

 

Godkendelse af dagsordenen (B) 

 

Referat:  

 

Godkendt 

 

Skolens hjemmeside blev drøftet, idet den for tiden ikke kan googles. Dette 

skyldes at siden har fået nyt navn (Tollundskolen.aula.dk) og at algoritmerne 

ikke leder frem til denne endnu. Link til hjemmesiden er derfor lagt i 

linksektionen på Aulas forældredel (ude til højre) 

 

Besøg fra væksthuset ved pædagogisk leder og personale 

- Besøg fra Væksthuset 

- Arbejdet med skolens mellemform 

 

Referat: 

…Adam (fra klubben/væksthuset) gennemgår væksthuset som 

Tollundskolens udgave af mellemformer. Her arbejdes der særligt med 

indsatser omkring læringen og hvordan vi kan skabe rum og variation fra 

det faglige/det store fællesskab for nogle af vores elever.  

 

Væksthuset skal ses som et sted, hvor elever, der har udfordringer med at 

være i en klasse, har mulighed for at lære og agere i mindre fællesskaber, 

hvor der særligt arbejdes med social træning, læringsparathed og med at 

finde ro for eleverne. 

 

Høringssvar og tilbagemelding på det videre forløb i forhold til 

oprettelse af specialklasse(r) på Tollundskolen 

 

Referat 

 

Skolelederen refererer fra byrådsmødet i dag og fortæller kort om vores planer 

for kommende IC/specialklasse.  

Byrådet besluttede 28. oktoner, at Tollundskolen skal have en specialklasse. 

Det er fortsat uvist hvilke og hvor mange elever skolen vil modtage, og om de 

hentes fra den seneste visitationsrunde, eller om der evt. omfordeles også 

blandt nuværende inklusionselever, så der laves en bedre geografisk og/eller 

udfordringsmæssig og aldersmæssig fordeling. 

 

Vores kommende specialklasse vil kunne placeres i den gamle 

administrationspavillon, hvor der også er køkken mv. Der opslås stillinger i 

nærmeste fremtid.  



 

 

 

 

 

Opfølgning på punktet fra sidste møde om Chromebook i indskolingen 

 

Referat: 

 

Der laves et udvalg bestående af Mette, Stine og Asbjørn, som skal udvikle et 

spørgeskema for at inddrage lærernes erfaringer/holdninger til brug af 

Chromebooks i 2. klasse og særligt ift. om eleverne skal have Chromebooks 

med hjem. 

 

Evaluering af bestyrelsens deltage på forældremøder 

 

Referat: 

Alle lærere har været meget glade for deltagelsen af en fra bestyrelsen 

En del forældre kunne især i indskolingen godt tænke sig at der blev afviklet et 

opfølgningsmøde (evt. et fyraftensmøde) senere på skoleåret. 

 

Der skal være tid til at få talt med de andre forældre på forældremøder, så der 

skal ikke stjæles for meget tid af bestyrelsen. 

 

Der er opbakning til at arbejde videre med temaer, som bestyrelsen tager op 

på de forskellige årgange. 

 

 

Budget 

 

Referat: 

 

Budgettet er gennemgået overordnet og der er balance. Skolen har et 

overskud på fritidsdelen og et underskud på skoledelen. En balance som skolen 

er opmærksom på. I Lønsystemet kan ansættelsesgraden i hh. skole/fritid 

justeres og det bliver derfor ændret fremadrettet.  

 

Elevrådet 

 

Referat:  

Elevrådet var ikke repræsenteret på mødet. 

 

  



 

 

Meddelelser (o) 

 

Formanden:  

Der mangler gelænder fra den nye parkeringsplads 

 

De er ansat en ny lærer i indskolingen i stedet for den medarbejder, der har 

fået andet arbejde og som rejser til 1/11. Den nye ansatte skal varetage en del 

matematik, idræt og en anelse musik.  

 

Derudover har skolen ansat en deltidslærer, som skal tage en del musik. 

 

Der ønskes et tidligere varsel om ansættelsessamtaler, så bestyrelsen kan 

stille med repræsentanter. Allerbedst hvis det kunne aftales på 

bestyrelsesmøderne. 

 

Jens Christian, Nanna og Mette vil gerne deltage i ansættelsessamtaler til nyt 

specialtilbud på skolen i slutningen af november.  

 

Der er dialogforum på Tollundskolen på mandag kl. 19.Skoleleder og 

bestyrelsesformand deltager. 

 

Evaluering af skolebestyrelseskursus. Asbjørn m.fl. synes det var en god 

oplevelse. 

Især fik bestyrelsen fokus på, at det er vigtigt, at skolen har nedskrevne 

principper, ligesom det er vigtigt, hvordan bestyrelsens tilsynspligt skal forstås 

og udmøntes. 

 

Elevrepræsentant:  

 

Ingen elev deltog 

 

TR: 

 

APV er i gang. 

 

  



 

 

Skolelederen: 

 

Rasmus Mathiesen er nu onboardet som bygningsleder og det kan mærkes 

positivt. 

 

Eleverne har gennemført trivselsmåling og den offentliggøres snart på skolens 

hjemmeside og er positiv. Den bliver fremlagt på næste bestyrelsesmøde.  

 

 

 

Evt. 

 
Referat:  

 

Der kom en henvendelse omkring sprogbrug blandt skolens ældste elever. Der 

er måske sket et skred ift. hvordan man taler. Der opfodres til at skolen 

genbesøger emnet via skolens principper ude i de klasser/afdelinger, hvor det 

er aktuelt.  

 

Forslag til kommende bestyrelsesmøde 

 

 

 

Referat:  

 

Ingen forslag. 

 

Godkendelse af referat 

 

Frist for indsigelser til referat er 7 dage fra udsendelsesdagen. Herefter 

godkendes referatet automatisk. Referat udsendt d. 14.11.2024 

 

Godkendt 21-11-2024 


